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Beboermøde, Kollegiet Kirsebærhaven, December 2020 Referat

1 Dato og tid
15.12.2020, 19:00

2 Deltagere
Deltagende: Lars Munk-Steengaard
Deltagende: Tim Engel
Deltagende: Line Sølvsten
Afbud: Krisztián
Afbud: Cecilie

3 Valg af referent
Tim stilte op. Tim blev valgt enstemmigt.

4 valg af ordstyrer
Lars stilte op. Lars blev valgt enstemmigt.

5 Godkendelse af forsamlingen
Ingen anmærkninger. Forsamlingen er godkendt.

6 Godkendelse af sidste referat
Ingen anmærkninger. Referatet er godkendt.

7 Gennemgang af regnskab
Lars gennemgik regnskab og budget. Ingen spørgsmål. Budgettet er godkendt.

8 Formandens beretning
Tim beretter om det sidste års aktiviteter. Grundet covid-19 pandemien har det forgangne års
aktiviteter primært været af intern karakter.

• Tim står for regelmæssig desinfektion af kontaktflader i vaskerummet.

• I samarbejde med boliginspektør Carsten Kjær Christensen og anlægsgartner BUUS er der
sket optimering af plæneklipning.
Efter en del justering og høring af beboere og naboer, er der investeret i to robotplæneklip-
pere.
Samtidigt er der indgået aftale om anlæggelse af ”vilde”græsarealer.
Ligeledes er to syge kastanie træer fældet, og to nye kirsebær træer plantet.

• Den længe defekte vasketøjsvogn i vaskerummet er udskiftet med en større model, leveret af
Nortec.

• Der er igangsat anskaffelse og montage af solfilm til fælleshuset.
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9 Genvalg af formand
Tim stiller op. Tim er enstemmigt valgt.

10 Genvalg af kasserer
Lars stiller som kasserer. Lars er enstemmigt valgt.

11 Genvalg af bestyrelsesmedlemmer
Krisztián Galambos har meldt afbud. Derfor ingen genopstillinger.

12 Valg af nye bestyrelsesmedlemmer
Line Sølvsten i stiller op. Line er enstemmigt valgt.
Tim iværksætter de nødvendige administrative tiltag.

13 Indkøb af damprenser til fællesbrug
I løbet af året har bestyrelsen modtaget forslag om køb af en damprenser, til brug ved vinduespuds-
ning, rengøring af fælleshus, grill og lignende. Bestyrelsen vurderer at fællesskabet ville få rimeligt
udbytte af denne investering. Tim har udvalgt model og leverandør, ud fra krav om egnethed,
driftsikkerhed og værdistabilitet.
Forslaget er enstemmigt vedtaget. Tim meddeler til boliginspektør Carsten Kjær Christensen og
beder om anskaffelsen.

14 Eventuelt
Intet.
Formand og ordfører takker for god ro og orden, og forsamlingen er ophævet.
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